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Key Features

(Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point.)

Product description（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述。）
OBD扫描仪是你的汽车必备工具。有了它，你可以阅读并清除你的检查引擎灯 (CEL)，检查你的车辆监视器，如O2传感器、燃油微调、空燃比、DPF 温度、冷却液温度、油温、燃油压力等等！专业的诊断，节省你的时间和金钱。
OBD scanner is an essential tool for your car. With it, you can read and clear your inspection engine light (CEL), you can use it to check your car monitor, such as O2 sensor, fuel trim, air-fuel ratio, DPF temperature, coolant temperature, oil temperature, fuel pressure etc, which is professional diagnosis, to save your time and money.

蓝牙4.0传输，兼容Android系统和IOS系统，数据传输速度更快。

Bluetooth 4.0 transmission, compatible with Android system and IOS system, more faster for the speed of data transmission.
全新设计，体积更小更方便，闪烁指示灯效果，直观快捷，自身带有开关控制，不使用时可关闭OBD 以减少对原车电池电量的消耗

New design, more smaller and more convenient, flashing indicator effect, intuitive and speedy, it has it's own switch control. You can turn off the OBD when you don't use it in order to reduce the consumption of the original car battery.

我们的OBDII阅读器支持在1996年或更新的美国车型上工作，无论您的车辆是汽油、柴油还是混合动力，我们的OBD阅读器都可以使用。

Our special OBDII reader supports working on American car models for year 1996 and newer car models. Whether your car is gasoline, diesel or hybrid, our special OBDII reader is compatible.

简单的ＡＰＰ诊断，可以在手机和安卓导航设备上操作ＯＢＤ　ＡＰＰ。让你轻松监控你汽车发动机的运行情况和 后尾气处理系统的工作状态，为你的安全用车提供有效保障。

For simple APP diagnosis, you can operate the OBD APP on mobile phones and Android navigation devices, which makes you easily monitor the running situation of your car's engine and working state of the car's exhaust processing system, it offer the effective guarantee for your car safety.

Tips: When use it on Android phone, please download the TORQUE APP from Google market. And if you use it on IOS system phone, please download the AUTO DOCTOR APP from APP STORE.

注意，Listing页面描述需要加上这段话，提示客户需下载APP
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